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De Utrechtse gemeenteraad heeft vaak uitgebreide debatten over privacy en het gebruik van 
camera’s. En dat is terecht. Het gebruik van camera’s en vragen rondom privacy dienen altijd 
afgewogen te worden tegen het publieke belang. Deze afweging zou ook gemaakt moeten worden 
wanneer veiligheidsdiensten cameraploegen meenemen. Voor opnames van het programma 
’Bureau Utrecht’ van RTL4/Videoland is een cameraploeg de aankomende tijd onze politieagenten 
aan het volgen. Wij zien de meerwaarde die het maken van opnames van het dagelijks werk van 
een veiligheidsdienst kan hebben. Dit kan begrip voor de zwaarte van het werk van 
veiligheidsdiensten doen toenemen. Tegelijk kan over die aanwezigheid en de mogelijke impact 
daarvan niet licht worden gedacht. Omdat de fracties van PvdA, D66, GroenLinks signalen 
hebben opgevangen dat deze opnames mogelijk escalerend zouden kunnen werken en omdat er 
zorgen zijn rondom de privacy van Utrechters hebben we de volgende vragen: 

Vragen: 
1. Is het college er van op de hoogte dat er een cameraploeg van RTL meeloopt met onze 

politieagenten? Is het college/ de gemeente van te voren om input gevraagd over dit 
voornemen en/of hier van te voren over op de hoogte gebracht? 

2. Hoe schetst het college de afweging tussen enerzijds het belang van privacy en de impact 
die een camera kan hebben op personen die daar onverwacht mee geconfronteerd worden 
en aan de andere kant het inzicht geven in de dagelijkse praktijk van veiligheidsdiensten 
zoals de politie?  

3. Is het college van mening dat, indien er een cameraploeg meeloopt met 
veiligheidsdiensten, dit de situatie waarnaartoe zij die cameraploeg meenemen (negatief) 
kan beïnvloeden? Zo ja: hoe? En hoe vindt het college dat dit meegewogen zou moeten 
worden? 

Daarnaast hebben we signalen ontvangen dat er minstens één veiligheidssituatie van een 
persoon met een psychose in onze stad geëscaleerd is door de aanwezigheid van de RTL-
cameraploeg.  

4. Hebben onze veiligheidsdiensten een protocol om zorgvuldig af te wegen in welke situaties 
het wel en niet verstandig wordt geacht een cameraploeg mee te laten lopen tijdens hun 
werk? Zo nee: zou het college het gesprek willen gaan over het belang van een dergelijk 
protocol? 

5. Kan het college garanderen dat de privacy van de specifieke persoon in deze situatie en 
van anderen die direct in aanraking komen met onze veiligheidsdiensten icm een 
cameraploeg gewaarborgd is? Zo ja, hoe? Zo nee, deelt het college dat dit wel wenselijk 
is? 
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